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Slovo na úvod 

 
Kandidát pre voľby dekana prof. Jozef Janovec sa nedávno zúčastnil 

diskusie s piatimi členmi akademickej obce. Diskutujúci vystupujú ako 

profesor Emericus, Mária Kantorová, Adrián Doktor-Vydumaný, Anna 

Usilovná a Peter Študent, lebo si neželali zverejniť svoju identitu. 

Nasledujú otázky a odpovede týkajúce sa biografických údajov 

kandidáta. 

 

Odborný  životopis 

 Kandidát: prof. Ing. Jozef Janovec, DrSc. 

 



1.1 
 

Otázka od Petra Študenta:  

Často Vás stretávam v priestoroch fakulty a od 

starších kolegov viem, že nás budete učiť vo vyšších 

ročníkoch. Nepoznám Vás však ako človeka. Mohli 

by ste nám o sebe niečo povedať? 
 

Odpoveď kandidáta:  

Narodil som sa na juhu stredoslovenského regiónu v 

meste Lučenec a mám 58 rokov. S manželkou 

Lenkou máme štyri už odrastené deti. Po 

absolvovaní gymnázia v rodnom meste som študoval 

a pracoval v Košiciach. Už dvanásty rok pôsobím 

v Trnave na našej fakulte. Snažím sa o zdravý 

spôsob života. Pravidelne behám, s kolegyňami 

a kolegami na fakulte  hrávam volejbal a s rodinou sa 

venujem hlavne vysokohorskej turistike a cyklistike. 

 



1.2 
 

Otázka od Anny Usilovnej:  

Učili ste nás predmet „Progresívne materiály 

a technológie“. Ako ste sa dostali k svojmu 

odboru? 

Odpoveď kandidáta:  

Vyštudoval som „Náuku o kovoch“ na Vysokej 

škole technickej v Košiciach, kde som v roku 

1986 obhájil dizertačnú prácu v odbore 

„Fyzikálna metalurgia a medzné stavy 

materiálov“. Potom som 20 rokov na plný 

úväzok pôsobil na Ústave materiálového 

výskumu SAV v Košiciach a od roku 2002 som 

vedecko-pedagogickým pracovníkom na našej 

fakulte. 



1.3 
 

Otázka od Adriána Doktor-Vydumaného:  

Ako ste na tom s cudzími jazykmi? 
 

Odpoveď kandidáta:  

Slovom aj písmom ovládam angličtinu, 

nemčinu, ruštinu a slovinčinu. Väčšinu týchto 

jazykov som mal možnosť používať 

v lingvisticky prirodzenom prostredí počas 

mojich takmer 5 rokov trvajúcich študijných 

pobytov v zahraničí na Max-Planck-Institut für 

Eisenforschung Düsseldorf, Osaka University 

a Inštitut za kovinske materiale in 

tehnologije Ljubljana. 



1.4 
 

Otázka od Márie Kantorovej:  

Máte nejaké skúsenosti s riadením väčších 

pracovných kolektívov? 
 

Odpoveď kandidáta:  

Áno. Vyše 10 rokov som viedol výskumné 

oddelenie na Ústave materiálového výskumu 

SAV a takmer 8 rokov som riaditeľom Ústavu 

materiálov na našej fakulte. Riadenie však 

nikdy nebolo mojim cieľom. Vnímal som ho ako 

nevyhnutný prostriedok pre podporu rozvoja 

inštitúcie, ale aj tvorivého potenciálu mojich 

spolupracovníkov. 

 



1.5 
 

Otázka od profesora Emerica:  

Získali ste nejaké odborné ocenenia počas 

svojej vedecko-pedagogickej kariéry?  
 

Odpoveď kandidáta:  

Áno. Najviac si vážim ocenenie „Vedec roka 

STU 2012“ v kategórii významný vedecký 

prínos,  ktoré som získal po desiatich rokoch 

pôsobenia na STU. Cením si aj menovanie za 

člena „Slovenskej komisie pre vedecké 

hodnosti“ a zvolenie za člena „Slovenskej 

akademickej spoločnosti“. 


